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دكترظريف: اميدوارم سوم آذر روز پيروزي ملي باشد

رئيس تيم مذاکراتي ايران با 1+5 تاکيد کرد که رسيدن به توافق به اراده سياسي بستگي دارد.

رئيس تيم مذاکراتي ايران با 1+5 تاکيد کرد که رسيدن به توافق به اراده سياسي بستگي دارد.

به گزارش ايسنا ، محمدجواد ظريف ديروز پس از مذاکرات دو جانبه با کاترين اشتون در جمع خبرنگاران گفت: صحبتهاي
خوبي داشتيم و از اين پس ديگر به اراده سياسي نياز است تا به نتيجه برسيم.

کاترين اشتون نماينده 1+5 در مذاکرات با ايران نيز بدون پاسخ به سئوال خبرنگاران محل ديدار را ترک کرد.

مذاکرات دو جانبه ظريف و اشتون پس از حدود سه ساعت پايان يافت.

همچنين سيد عباس عراقچي، معاون وزير خارجه ايران با اشاره به مذاکرات دو جانبه ظريف با اشتون در جمع خبرنگاران گفت:
ايران پيشنهادها و ايدههاي زيادي را همواره براي رسيدن به نتيجه ارائه کرده است و اگر بخواهد رفع نگراني شود اين ايدهها

کفايت ميکند.

همچنين يک منبع نزديک به هيات مذاکره کننده ايران گفت که مذاکرات دو جانبه ميان هياتهاي ايران و 1+5 عصر ديروز در
هتل کوبورگ انجام شد.مذاکرات کارشناسي ميان هياتهاي ايران و 1+5 هم صبح ديروز آغاز شد.

اميدوارم سوم آذرروزپيروزي ملي دررسيدن به اهدافمان باشد

وزير امور خارجه ديروزپس از ورود به وين در فرودگاه اين شهر در جمع خبرنگاران گفت: اميدوارم نتيجه هر چه باشد چه توافق
و چه ايستادگي در برابر زياده خواهي، روز سوم آذر روز پيروزي ملي در رسيدن به اهدافي باشد که از اين مذاکرات به دنبال آن

بوديم.

به گزارش پايگاه اطلاع رساني دولت، رئيس هيات مذاکره کننده هستهاي ايران افزود: ما وارد مرحله آخر مذاکرات شديم. فکر
مي کنم همانطور که از ابتدا گفتيم در صورتي که طرف مقابل اراده سياسي براي رسيدن به راه حل داشته باشد، پيشنهادهاي

متعددي براي اين که اطمينان حاصل شود برنامه هسته اي ايران صلح آميز است، وجود دارد و مطرح شده است.

ظريف اضافه کرد: اين پيشنهادها مي تواند يک راه حل يا راه حل هاي متعدد بسيار مناسبي را ارائه دهد ؛ لذا هنوز اين امکان
هست در صورتي که طرف مقابل اراده سياسي را براي اتخاذ تصميم سخت براي اين که ارائه خط قرمزهاي بي معنا که براي

خوشامد گروه هاي فشار است، کمکي نه به حل مشکل مي کند و نه کمکي به عدم اشاعه.

وزير امور خارجه اظهار داشت: ما با اين هدف به وين آمده ايم که با تلاش تا روز آخر به نتيجه مناسب که منافع مردم ايران در
آن لحاظ شده باشد و حقوقشان محترم شمرده شده باشد برسيم و اگر نگراني مشروعي هم جامعه بين المللي دارد، رفع شود .
ظريف گفت: همه مردم ايران در دلشان اميدشان سربلندي کشور از اين مذاکرات است .يقين دارم حتي منتقدين ما را از دعاي
خيرشان محروم نکرده اند و اميدوارم اين روش ادامه داشته باشد .وي تصريح کرد: اطمينان مي دهم اگر بتوانيم به راه حلي
برسيم که منافع کشور و مردم را لحاظ کند، به توافق ميرسيم. اگر بر اثر زيادهخواهي طرف مقابل، راه حل به دست نيايد، دنيا
متوجه شده است که جمهوري اسلامي ايران به دنبال راه حل، تفاهم و تعامل سازنده است و از حقوق و عزت و سربلندي کشور

دست برنمي دارد.

وزير امور خارجه اظهار داشت: آنچه لازم است اين که با اعتماد به نفس ، همه گروه ها و افراد کاري کنند که با نشان دادن
همدلي و وحدت ملي نتيجه هر چه باشد چه توافق باشد و چه ايستادگي در برابر زياده خواهي، روز سوم آذر انشاءالله پيروزي
ملي در رسيدن به اهدافي باشد که از اين مذاکرات به دنبال آن بوديم.وي در پاسخ به سئوالي درباره موارد اختلافي و اين که آيا
اجلاس در سطح وزراي خارجه برگزار خواهد شد گفت: بر اساس توافق تا زماني که روي همه موضوعات توافق نشده باشد، روي
هيچ موضوعي توافق نشده است. همه موضوعات مورد اختلاف است اما بحث اصلي که مدت ها وقت همه ما را گرفته، حدود
غني سازي يعني ميزان و نحوه اوج گرفتن غني سازي به سمت غني سازي براي تامين نيازهاي صنعتي و سوخت نيروگاه بوشهر
است نه اصل غني سازي.در مورد تحريم ها نيز گرايشي در کشورهاي غربي به ويژه مقامات آمريکايي بوده که فکر مي کنند

1 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://tebyan-tabriz.ir/News/80840/


تحريم ها برايشان منفعتي داشته و راه حل همين است ، لذا موضوع تحريم ها هم مورد اختلاف است.

وزير امور خارجه همچنين اعلام کرد : يوسف بن علوي وزير مشاور در امور خارجي عمان در سفر خود به تهران پيامي از کسي
نداشت اما درباره برخي موضوعات هسته اي بحث کرديم.

رييس هيات مذاکره کننده هسته اي ايران پس از ورود به وين در فرودگاه اين شهر در جمع خبرنگاران افزود: ما از نقش دولت
عمان به عنوان همسايه خوب ايران که ديدگاه هايش را منتقل و تبادل نظر کرده است، استقبال کرده ايم.

وزير امور خارجه با قدرداني از ميزباني دولت عمان در مذاکرات مسقط تصريح کرد: آقاي بن علوي در چارچوب روابط دو جانبه و
گفتگوهاي منطقه اي به ايران آمده بود و پيامي از کسي نداشت و از نقشي که عمان داشته است، استقبال مي کنيم.

خبرنگار ايرنا از ظريف پرسيد: آيا به طور مشخص درباره مسائل و مذاکرات هسته اي با آقاي يوسف بن علوي مذاکره داشتيد؟

وزير امور خارجه پاسخ داد: طبيعي است که وقتي دو روز قبل از سفر ايشان در مسقط بوديم و درباره مسائل هسته اي صبحت
کرديم، درباره برخي موضوعات هسته اي هم در ديدار با وي بحث شود.

«فيليپ هاموند» وزير امور خارجه انگليس هم گفت که توافق با ايران ممکن است، اما مدعي شد که تهران بايد انعطاف
بيشتري از خود در مذاکرات نشان دهد. وي بعد از ديدار و گفتگو با 'جان کري' همتاي آمريکايي خود گفت: باور دارم که توافق
با ايران ممکن است، اما ما با توافقي بد موافقت نخواهيم کرد. اين مذاکرات به شدت دشوار است و اگر قرار است موفق شويم

ايران بايد از خود انعطاف بيشتري نشان دهد.

'جان کري' وزير امور خارجه آمريکا هم گفت: اميدواريم توافق هستهاي نهايي با ايران حاصل شود، اما ايران بايد با توسل به
همه راهکارهاي ممکن صلح آميز بودن برنامه هسته ايش را ثابت کند.

وي قبل از عزيمت به انگليس هم گفته بود که مذاکرات ايران وارد دوران کليدي شده است.
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